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مرحبا بطلابنا الأعزاء بعد إجازة منتصف الفصل… استعداداً
لاستكمال الإمتحانات

تتقدّم مدرسة المتحدة بأحرّ التهاني والترحيب لجميع طلابها الأعزاء بعد انتهاء إجازة منتصف الفصل الدراسي، متمنية لهم دوام
الصحة والنشاط.

ونود إعلام أولياء الأمور والطلاب بأن الدوام سيستأنف يوم الاثنين، مع استكمال الامتحانات للفصول الدراسية حسب الجدول المعتمد
ال. ا لأولياء الأمور، لضمان سير العملية التعليمية بشكل منظم وفعّ الذي تم إرساله مسبقً

نتطلّع إلى مشاركة الطلاب بحماس وتركيز لاستكمال مسيرتهم الأكاديمية وتحقيق أفضل النتائج، مع تذكيرهم بالتحضير الجيد
والمثابرة خلال هذه الفترة المهمة.



Welcome Back Students! Midterm Break Ends and
Exams Resume on Monday

United School warmly welcomes back all students after the midterm break, wishing them continued health and energy.

We would like to inform parents and students that classes will resume on Monday, with exams continuing according to
the approved schedule previously shared with parents, ensuring a smooth and organized academic process.

We look forward to seeing our students return with enthusiasm and focus, continuing their academic journey and striving for excellence, while
being reminded to prepare diligently during this important period.



شاركت طالبات مدرسة المتحدة في المسابقة السادسة للعلوم والتكنولوجيا والهندسة والآداب
والرياضيات، التي نظّمتها جامعة أبوظبي – فرع العين يوم الخميس 5 فبراير في مختبرات حرم العين،

.Kahoot باستخدام تقنيات الذكاء الاصطناعي ومنصات تفاعلية مثل
ومثّلت المدرسة الطالبات: ماجدة محمد، داليا هيثم، وعائشة سالم، في تجربة تعليمية تنافسية

مميزة.

تميّز طلبة المتحدة في مسابقة جامعة أبوظبي للعلوم
والتكنولوجيا



Students from United School participated in the 6th Science, Technology, Engineering,
Arts, and Mathematics competition organized by Abu Dhabi University – Al Ain Campus
on Thursday, February 5.
The competition utilized AI-based tools and interactive platforms such as Kahoot, with
United School proudly represented by Majda Mohammed, Dalia Haitham, and Aisha
Salem.

United School Students Excel at Abu Dhabi
University Science & Technology Competition



��نجوم الشهر: تكريم موظفي يناير المثاليين 

في إطار تعزيز ثقافة التقدير والتحفيز داخل مدرستنا، تم تكريم موظفي الشهر المثاليين لشهر يناير من مختلف الأقسام: العلوم، الرياضيات، الاجتماعيات، اللغة
العربية والإسلامية.

يأتي هذا التكريم تقديرًا لجهودهم المتميزة، والتزامهم العالي، وعملهم الدؤوب الذي يعكس روح التعاون والإبداع في المدرسة. لقد كانوا مثالًا يحتذى به
في الالتزام، الأداء المتميز، وتحفيز الطلاب على التفوق والنجاح.

نبارك لجميع الموظفين المكرمين ونتطلع إلى استمرار عطائهم وإلهامهم للجميع. شكرًا لكم على إضفاء طاقة إيجابية ومميزة في بيئة عملنا اليومية!



Star Performers: Honoring January’s Outstanding
Staff

As part of promoting a culture of appreciation and motivation within our school, the Outstanding Staff of the Month for January were honored from various
departments: Science, Mathematics, Social Studies, Arabic, and Islamic Education.

This recognition comes in appreciation of their exceptional efforts, high commitment, and diligent work, reflecting the spirit of collaboration and creativity in
our school. They have set a shining example through their dedication, outstanding performance, and ability to inspire students to excel and succeed.

We congratulate all the honored staff and look forward to their continued contributions and inspiration. Thank you for bringing positive energy and excellence
to our daily work environment



مدرسة المتحدة تحتفي بطلبة الصفوف الفائزة في
مسابقة »مؤذن الفريج«

نظّمت مدرسة المتحدة مسابقة »مؤذن الفريج«، التي أشرف على تنظيمها قسم اللغة العربية والتربية الإسلامية لجميع المراحل
الدراسية، بهدف تنمية المهارات الصوتية والأدائية لدى الطلبة، وتعزيز القيم الإسلامية، وتشجيع روح المنافسة الإيجابية.

ا من الإبداع وشملت المسابقة مراحل متعددة، حيث تنافس الطلبة في الأداء الصوتي والتجويد، وأظهرت الفعالية مستوى متميزً
والالتزام. وفي ختام المسابقة، تم تكريم الطلبة الفائزين بحضور إدارة المدرسة، وسط أجواء تربوية محفزة تشجع على التفوق

والتميز.



United School Celebrates Students’ Achievements
in the “Mu’adhin Al-Fareej” Competition

United School organized the “Mu’adhin Al-Fareej” Competition, supervised by the Arabic Language and Moral Education
Department, across all grade levels, aiming to develop students’ vocal and performance skills, promote Islamic values,
and encourage healthy competition.

The competition featured multiple stages, with students demonstrating their abilities in recitation and chanting,
showcasing remarkable talent and dedication. At the conclusion of the event, winning students were honored in the
presence of the school administration, in an inspiring atmosphere that fosters excellence and achievement.



زيارة إرشادية لطالبات الصف الثاني عشر إلى جامعة أبوظبي
لاستكشاف التخصصات الجامعية

نظّمت مدرسة المتحدة زيارة تعليمية إرشادية لطالبات الصف الثاني عشر إلى جامعة أبوظبي، وذلك ضمن برامج الإرشاد
الأكاديمي والمهني الهادفة إلى تعريف الطالبات بالتخصصات الجامعية ومساعدتهن على اتخاذ قرارات مستقبلية واعية.

وشملت الزيارة جولة تعريفية في عدد من كليات وأقسام الجامعة، حيث اطّلعت الطالبات على طبيعة البرامج الأكاديمية،
متطلبات القبول، وآفاق الدراسة والعمل المستقبلية، في تجربة تعليمية ثرية أسهمت في توسيع مداركهن وتعزيز

استعدادهن للمرحلة الجامعية.



Grade 12 Students Visit Abu Dhabi University for
Academic and Career Guidance

United School organized an educational guidance visit for Grade 12 students to Abu Dhabi University as part
of its academic and career counseling program, aiming to familiarize students with university majors and
support informed future decisions.

During the visit, students toured several faculties and academic departments, gaining insights into academic
programs, admission requirements, and future career pathways, enriching their understanding and readiness
for university life.



مبادرة »كفو« في مدرسة المتحدة… تكريم الطلاب المتميزين سلوكيًا
وأكاديميًا

ا إلى تعزيز قيم التميز والتحفيز بين طلابها من خلال مبادرة »كفو«، التي تهدف إلى تكريم الطلاب تسعى مدرسة المتحدة دائمً
المتميزين سلوكيًا وأكاديميًا وتشجيعهم على الاستمرار في التفوق والنجاح.

في إطار هذه المبادرة، يتم اختيار الطلاب المتميزين في كل مرحلة، وسيتم التواصل بشكل شخصي مع ولي الأمر لإبلاغه باختيار ابنه/
ابنته المتميز/ة وتقديم التقدير المناسب له/لها.

وتجسد هذه المبادرة حرص المدرسة على تعزيز روح التقدير والإنجاز، وبناء بيئة تعليمية محفزة تشجع الطلاب على العطاء والتميّز.



“Kafu” Initiative at United School: Honoring Students’ Behavioral and
Academic Excellence

United School is always committed to fostering excellence and motivation among its students through the “Kafu”
Initiative, which aims to honor students for their behavioral and academic achievements and encourage them to

continue excelling.

As part of this initiative, outstanding students are selected at each grade level, and the school will contact parents
personally to inform them about their child’s achievement and provide appropriate recognition.

This initiative reflects the school’s commitment to promoting a culture of appreciation and achievement, and creating a
motivating learning environment that inspires students to excel.



مختبرات المتحدة… بيئة تعليمية تفاعلية لصناعة المستقبل
تحرص مدرسة المتحدة على تفعيل حصص العلوم داخل المختبرات المدرسية لجميع المراحل الدراسية، من قسم الروضة وحتى الصف

الثاني عشر، بما يوفّر بيئة تعليمية تفاعلية وآمنة تدعم التعلّم القائم على التجربة والتطبيق.

وتسهم الأنشطة العملية والتجارب العلمية في تنمية مهارات الملاحظة، التفكير العلمي، والاستكشاف لدى الطلبة، وتعزيز
ال. فهمهم للمفاهيم العلمية بأسلوب مشوّق وفعّ



United School Laboratories: A Hands-On Learning Environment for Future
Innovators

United School actively integrates science laboratory sessions across all grade levels, from Kindergarten to Grade 12,
providing a safe and interactive learning environment.

Hands-on experiments and practical activities help students develop scientific thinking, observation, and exploration skills, enhancing their
understanding of scientific concepts through real-life application.
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 تابعونا وتواصلوا معنا! ��
ا بتواصلكم معنا ومتابعتكم لكل جديد في مدرسة المتحدة. نسعد دائمً

@unitedschool.ae

unitedschool.aewww.unitedschool.ae

+971 50 352 0347

+971 37 819 799

للاطلاع على آخر الأخبار

والفعاليات، تابعوا حسابنا

على الإنستغرام:

لأي استفسار أو ملاحظة،

يمكنكم الاتصال بنا مباشرة

على قسم العلاقات العامة:
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Follow us and stay in touch with us! 📞
We are always happy to communicate with you and keep you updated with everything new 

at Al-Muttahid School.

@unitedschool.ae+971 50 352 0347

For any inquiries or comments, you
can contact us directly at the public
relations department:

For any inquiries or comments,

you can contact us directly at the
public relations department:

unitedschool.aewww.unitedschool.ae

+971 37 819 799



شكرًا لك!
ا ✨ مدرستنا بيتكم الثاني… تواصلوا معنا دائمً



Thank you !

✨ Our school is your second home…
always get in touch with us


